

2022-07-18, Monkeypox us , Going completely vertical my friends Philadelphia, Have you been exposed to monkeypox? A Philadelphia Department of Health hotline will allow people who have been exposed to schedule vaccine appointments. On Monday, appointments were available within 24 hours of the call. Remember, outdoors is safer but not 0 risk, every infection increases your risk of LC, **so irresponsible people take advantage of everything to rip you off**, never forget Biden did his campaign in his basement in pandemic, **public health is priceless...**

2022-07-18, Monkeypox us , Devenir complètement vertical mes amis Philadelphie, Avez-vous été exposé au monkeypox ? Une hotline du Département de la santé de Philadelphie permettra aux personnes qui ont été exposées de planifier des rendez-vous pour le vaccin. Lundi, les rendez-vous étaient disponibles dans les 24 heures suivant l'appel. Rappelez-vous, l'extérieur est plus sûr mais pas le risque 0, chaque infection augmente votre risque de LC, donc les gens irresponsables profitent de tout pour vous arnaquer, n'oubliez jamais Biden a fait sa campagne dans son sous-sol en pandémie, la santé publique n'a pas de prix...

*)Jess 🇺🇸, @MeetJess

Monkeypox us , Going completely vertical...

<https://twitter.com/MeetJess/status/1549187681678131200>

<https://twitter.com/MeetJess/status/1548460177631764481>

<https://twitter.com/MeetJess/status/1548460179766726657>

*)The Philadelphia Inquirer @PhillyInquirer

Have you been exposed to monkeypox? A Philadelphia Health Department hotline will allow people who have been exposed to schedule appointments for vaccines.

As of Monday, appointments were available within 24 hours of calling.

<https://twitter.com/PhillyInquirer/status/1549410442677829634>